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Wierzchowo, dnia 28.05.2024 r.

Olaf Reszta

Radny Gminy Wierzchowo

Pan Marek Mikulec

Wójt Gminy Wierzchowo

Za pośrednictwem Przewodniczącej Rady Gminy Wierzchowo

Pani Jolanty Augustyniak

INTERPELACJA

Szanowny Panie Wójcie zwracam się z intepelacją z prośbą o rozważenie
wzbogacenia placów zabaw za b[okami przy ul. Długiej o dodatkowe wyposażenie, w
tym o bramki do gry w piłkę nożną, które muszą być solidnie przytwierdzone do
ziemi. Poniżej przedstawiam argumenty przemawiające za tą inicjatywą:

1.   Poprawa warunków rekreacyjnycli dla dzieci i mlodzieży:
Obecnie place zabaw w naszej okolicy są dobrze wyposażone w sprzęty do
zabawy dla najmłodszych dzieci, ale brakuje infiastruktury sportowej dla
starszych dzieci i młodzieży.
Instalacja bramek do piłki nożnej przyczyni się do zwiększenia aktywności
fizycznej dzieci i młodzieży, co jest niezwykle ważne dla ich zdrowia i
ogólnego rozwoju.

2.   Promocja aktywnego trybu życia:
Wzbogacenie placów zabaw o elementy sportowe zachęci młodych
mieszkańców do spędzania więcej czasu na świeżym powietrzu, co jest
szczególnie istotne w kontekście walki z otyłością i innymi chorobami

cywilizacyjnymi.
Aktywność fizyczna wpływa pozy           e na samopoczucie, zdrowie

psychiczne i rozwój społeczny dzieci i młodzieży.
3.    Bezpieczeństwo:

Solidne przytwierdzenie bramek do ziemi zapobiegnie ich przewracaniu się,
co jest kluczowe dla bezpieczeństwa użytkowników placu zabaw. Dobrze
zamocowane bramki minimalizują ryzyko wypadków, które mogłyby
wystąpić podczas intensywnej gry.

4.   Integracja spoleczna:
Stworzenie przestrzeni do gry w piłkę nożną sprzyja budowaniu więzi
społecznych wśród mieszkańców. Dzieci i młodzież będą miały okazję do



wspólnej zabawy, co sprzyja integracji i rozwojowi umiejętności
inteipersonalnych.

5.   Wzrost atrakcyjności Lokalnej infrastruktury:

Inwestycja w plac zabaw wzbogacony o elementy sportowe podniesie
atrakcyjność naszej okolicy. Mieszkańcy będą bardziej zadowoleni z
dostępnych udogodnień, co może wpłynąć na ogólną ocenę naszego osiedla.
Nowoczesne i bezpieczne place zabaw stanowią wizytówkę miejsca
zamieszkania, co może przyciągnąć nowych mieszkańców i inwestorów.

Wierzę, że powyższe argumenty przekonają Pana Wójta o konieczności realizacji tej
inicjatywy. Wzbogacenie placów zabaw za blokami przy ul. Długiej o bramki do gry
w piłkę nożną znacząco poprawi jakość życia naszej  społeczności, zwłaszcza jej

naj młodszych członków.

Z wyrazami szacunku
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